
 

 

Referat FAU-møte 8 (23/24), Åsen skole 
Dato og tid: 
09. april 2024, 1900-2100 

Sted:  
Åsen skole 

Møterom: 
Inngang A - oppholdsrommet 

Innkalt av: Vidar Skillingsås (FAU-leder) 

Ordstyrer: Vidar Skillingsås 

Referent: Stian Dalberg 

Innkalt: Repr. for 1A, 2A, 2B, 3A, 3B, 4A, 4B, 5A, 5B, 6B, 7A. 
  

Saksliste 

Saksnummer Tema Ansvarlig/innleder 

Innledning  
 

Innledning  
Introduksjon av møteagenda og møtets hensikt. 

Vidar 

Informasjon Informasjon fra skolen 
Ingvill (fungerende rektor) informerte om aktuelle saker fra Åsen skole. 
Rektor er som FAU heller ikke fornøyd med ny utsettelse av skolen. 
Skolen har fått noen nye elever, men det blir et lite 1. trinn neste år. 

Ingvill 

Sak 45-23/24 Godkjenning av referat og innkalling/agenda  
Referat fra forrige møte, og innkalling og agenda for dagens møte ble 
godkjent. 

Vidar  

Sak 46-23/24 Økonomi 
Ingen bevegelser siden forrige møte. 
Det er fortsat ikke oppretet konto, da oppfølgingen av den 
foreslåte utsetelsen av utbygging av Åsen skole har vært fokus. 

Vidar  

Sak 47-23/24 Informasjon fra SU/SMU  
Møtet ble gjennomført før FAU-møtet. 
Mobbing: Det er gjennomført ny klassetrivselsundersøkelse, og i de 
trinnene der det ble meldt om en økning i mobbing, hadde sunket 
igjen. Skolen har gjennomført �ltak, og gåt mer i dybden på 
bakenforliggende årsaker. Elevrådet har snakket om læringsbret, 
kildesortering og «gullkosten». 3. trinn har begynt å hospitere i 
elevrådet. 
SFO-personalet er fornøyd med lokalene sine. Det har vært høyt 
sykefravær blant SFO-ansate 
Poli�sk representant (H) var �l stede. 
Språkbruk har også blit et tema i SU/SMU og på skolen, eter at 
FAU sate søkelys på tema�kken 
 

Vidar og Ellen 
Jeanette 

Sak 48-23/24 Kveldens tema 
Kveldens tema: Ny utsettelse av Åsen skole 
Kommunedirektøren har foreslått å utsette utbygging av Åsen skole med 
to nye år, med ferdigstilt skole til skolestart i 2030. FAU har vært aktive for 
å identifisere hva partiene mener, og prøve å påvirke politikerne til å 
stemme nei til kommunedirektørens forslag. Vi har brukt SOME-
plattformene, lagd video, sendt åpent brev til alle gruppeledere i de 
politiske partiene og hatt møte med SV. Rødt ønsker å møte oss. 

 

Sak 49-23/24 17. mai komiteen 
Brit Cecilie informerer:  
Kafé, ak�viteter, underholdning teknisk. Hvor mange kan vi 
forvente? 

Britt Cecilie 



 

Skolen organiserer toget. 17. mai-komiteen har møte neste uke. 
Sak 50-23/24 Eventuelt 

Usikkert om vi har kapasitet �l temakveld. 
Kanskje informasjonsmøte for foreldre eter kommunestyremøte. 

Vidar  
 
 
 

Konklusjon  
 

Oppsummering/avslutning  
Neste møte: mandag 06. mai 2024 

Vidar 

 

Godkjent: 06. mai 2024 Signatur: V. Skillingsås 

 


